

APPLE®

南韩 SOUTH KOREA

8D6N

冬丽韩国

平昌 | 首尔 | 济州岛

有效期自
2024年6月起
VALID FROM
JUNE 2024 &
ONWARDS

WINTERY KOREA

PYEONGCHANG | SEOUL | JEJU ISLAND*

KRKWJ08_003



景福宫

建于1394年，是朝鲜王朝的正宫，也是朝鲜五大宫阙中规模最大的。位于今韩国首尔市。

Gyeongbokgung

Gyeongbokgung was built in 1394. It is the main palace of the Joseon Dynasty and the largest of the five largest palaces in Korea. Located in Seoul, South Korea.



城山日出峰 Seongsan Ilchulbong Peak

注：济州岛先后次序将因内陆航班最后确认为准，恕不及时通知。 符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 仁川

集合于吉隆坡国际机场，飞往韩国。

第2天 仁川 - 首尔 ✕ 济州岛

◎敦义门博物馆村

坐落在敦义门旧址上，将近现代建筑、朝鲜时代的街道、山坡整合成为崭新的文化空间。

◎神奇之路

第3天 济州岛

★城山日出峰

海拔182米的城山日出峰是世遗级景点，由10万年前海底火山爆发而形成，是一块高耸的巨岩，其顶部有巨大的火山口。

★橘子采摘体验【每人限採250克】

★积木乐园

全球首个积木艺术博物馆，是乐高爱好者必游之地。

蘋果特别安排

积木冰淇淋【每人一支】

★乱打秀

第4天 济州岛 ✕ 首尔 - 平昌

★DIY韩式辣酱

★Alpensia滑雪跳台塔

它是2018年冬奥会上进行跳台滑雪比赛的场地之一，冬奥会结束后继续用作滑雪跳台和观光景点。

第5天 平昌

★滑雪度假村

在这美丽的冬天里，让我们带您体验5星级的滑雪乐趣。

※雪用具自费。

※滑雪缆车自费，只限专业滑雪者。

※滑雪场地，将以最终的确认来做调整。

★海洋700水上乐园 ※请自备泳衣和泳帽

在持续舒适的26摄氏度环境下，提供多种水上娱乐设施供大家尽情畅玩。

第6天 平昌 - 首尔

★乐天世界【任玩卷】

首尔市中心一个集娱乐参观为一体的娱乐场所，有刺激的娱乐设施，凉爽的溜冰场，各种表演，民俗博物馆，另外还可以在湖边散步，是一个合家适宜的主题游乐园。

★乐天世界塔【首尔天空瞭望台】

首尔天空观测站位于乐天世界大厦的顶部，该大厦是世界第六高楼，共123层，高555米。

第7天 首尔

◎购物站

【人蔘专卖店】【护肝宝专卖店】【美容化妆品免税店】

★穿韩服逛景福宫 ※只含韩服及头饰

壬辰倭乱时期景福宫的大部分建筑被烧毁，后高宗时期，兴宣大院君主持恢复并兴建了7700多座建筑。

※每逢星期二休馆

◎明洞

第8天 首尔 - 仁川 ✕ 吉隆坡

◎土产与纪念商品店

送往机场，返回温馨的家园。



橘子农场 Tangerine Farm



DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Incheon

Assemble in airport for flight to Korea.

DAY 2 Incheon - Seoul ✈ Jeju Island

⊙Donuimun Museum Village

Located on the former site of Donuimun Gate, it integrates modern buildings, streets and hillsides of the Joseon Dynasty into a new cultural space.

⊙Mysterious Road

DAY 3 Jeju Island



★Seongsan Ilchulbong Peak (Sunrise Peak)

An island from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago, it is one of the Natural UNESCO World Heritage Site.

★Tangerine Picking [Includes 250g per person]

★Brick Campus

Jeju Brick Campus is the world's first block art museum and must be visited by Lego enthusiasts.

Apple Special Arrangement

Brick Ice Cream [1pc/person]

★NANTA Show

DAY 4 Jeju Island ✈ Seoul - Pyeongchang

★DIY Gochujang

★Alpensia Ski Jump Tower

It served as one of the venues for ski jumping competitions during the 2018 Winter Olympics and is now used as a ski jumping hill and tourist attraction.



乐天世界 Lotte World

DAY 5 Pyeongchang

★Ski tour

Experience a 5-star ski fun in Korea's beautiful winter landscape.
 ※Own expenses: Ski equipment, Ski suit, Ski goggle, Ski Glove, Locker & Ski Lift (For professional skier only)
 ※Ski venue may vary, subject to the arrangement and final confirmation from the ground agency.

★Ocean 700 Water Park ※Please prepare own swimming suits & caps.
 Amid a consistently pleasant 26-degree Celsius environment, a variety of water recreational facilities are provided for maximum enjoyment.

DAY 6 Pyeongchang - Seoul

★Lotte World [Includes Unlimited Pass]

An indoor theme park filled with thrilling rides, an ice rink and a variety of performance and folk museums.

★Lotte World Tower [Includes Seoul Sky Observatory]

Seoul Sky Observatory is located at the top of the Lotte World Tower, the world's 6th tallest building standing 123 stories and 555 meters high.

DAY 7 Seoul

⊙Compulsory Shopping Stops

[Korean Ginseng Outlet] [Healthy Liver Shop]
 [Cosmetic Duty Free Shop]

★Hanbok Touring around Gyeongbokgung

※Includes hanbok and ladies headpiece only.

It is the most beautiful, and still remain the largest of all five palaces in Korea.

※Closed every Tuesday

⊙Myeongdong

DAY 8 Seoul - Incheon ✈ Kuala Lumpur

⊙Local Products & Souvenir Store

Transfer to airport for flight back home.



行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

DIY活动: 韩式辣酱

济州岛特产: 橘子采摘 | 冬天必玩: 滑雪乐

[景点]

首尔最大的室内主题乐园: 乐天世界 | 首尔五大宫之首: 景福宫 |

世界自然遗产: 城山日出峰 | 世界第六高塔: 乐天世界塔

[享受]

俯瞰首尔景色: 首尔天空瞭望台 | 韩国特色音乐剧: 乱打秀 |

购物天堂: 东大门 & 明洞

[品尝]

旅韩必吃: 韩式拌饭 | 炖带鱼 | 春川炒鸡 | 济州烤黑猪肉

高餐标: 海鲜龙虾锅 | 鲍鱼参鸡汤

[EXPERIENCE]

DIY Activity: Gochujang

Jeju Specialty: Tangerine Picking

Winter Must Play: Ski Fun

[ATTRACTIONS]

Largest Indoor Theme Park in Seoul: Lotte World |

The largest Palace in Seoul: Gyeongbokgung |

UNESCO World Natural Heritage: Seongsan Ilchulbong Peak |

The 6th tallest building in the World: Lotte World Tower

[ENJOY]

Enjoy Seoul Skyline: Seoul Sky Observatory |

Korean Feature Musical: NANTA Show |

Shopping Paradise: Dongdaemun & Myeongdong

[GOURMET]

Korea Must Eat: Bibimbap | Pan Broiled King Hairtail |

Pan Fried Spicy Chicken | Black Pork Bulgogi

High-Cost Meal: Seafood Lobster Stew |

Abalone Ginseng Chicken Soup



海鲜龙虾锅 Seafood Lobster Stew

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	-	On Board
2	机上用餐 On Board	韩式拌饭+涮涮锅 Bibimbap + Shabu-shabu	鲍鱼砂锅汤 Abalone Claypot Soup	济州格洛斯特酒店 或 同级 Jeju Gloucester Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	济州烤黑猪肉 Black Pork Bulgogi	生鱼片套餐 Sashimi Set	
4	酒店 Hotel	春川炒鸡+年糕 Pan Fried Spicy Chicken + Rice cake	鱼干定食 Dried Pollack Fist Set	Alpensia假日滑雪度假村 或 同级 Alpensia Holiday Inn Ski Resort or Similar
5	酒店 Hotel	自理 Own Arrangement	韩式烤肉 Korean BBQ	
6	酒店 Hotel	自理 Own Arrangement	鲍鱼参鸡汤 Abalone Ginseng Chicken Soup	首尔九树2号精品酒店 或 同级 Seoul Nine Tree Premier Myeongdong 2 Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	海鲜龙虾锅 Seafood Lobster Stew	自理 Own Arrangement	特定出发日期 Selected Departure Date: 首尔索菲特大使酒店 或 同级 Seoul Sofitel Ambassador Hotel or Similar
8	乌冬面 - 马航 / 酒店用餐 - 韩航 (如乘搭韩航午餐自理) Udon Noodles for MH / Hotel Breakfast for KE (Lunch on Own Arrangement for KE group)			

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVSB reserves the right to collect a penalty of RM600 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

韩国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房 - 房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, 苹果旅游有权利征收600令吉/人的款项。

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2024